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Beslut
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens
tjänsteutlåtande som svar på remissen.
Omedelbar justering

Sammanfattning av ärendet
Maria Mustonen och Sara Stenudd (båda V) har skrivit en motion
där de föreslår att staden ska utreda hur kommunala
återbruksgallerior kan implementeras i Stockholm, hur byggvaror
och annat relevant verksamhetsavfall kan inkluderas i konceptet,
var en pilotanläggning kan lokaliseras samt att en utvärdering görs
av stadens Pop Up återbruksverksamhet.
Förvaltningen ställer sig positiv till förslaget i sin helhet och
ambitionen att underlätta för medborgarna att återbruka och
materialåtervinna sitt avfall.

Beslutsgång

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.

Särskilt uttalande

Jaime Barrios m.fl. (V) lämnar särskilt uttalande enligt
följande:
Kretsloppstänk och återbruk ligger helt i tiden. Den totala mängden
av avfall ökar dock trots motsatta politiska ambitioner och
målsättningar om övergång till cirkulär ekonomi.
Vi tackar förvaltningen för ett positivt svar på motionen.
Förvaltningen ställer sig positiv till förslaget i sin helhet. Motionens
mål är att underlätta för medborgarna att återbruka och
materialåtervinna sitt avfall.
Vi vill betona vikten av stadsdelsnämndernas roll i det lokala
arbetet när det gäller återbruk och återvining av material. Man
skulle t ex kunna återuppta kontakten med Stockholm Vatten och
avfall för att försöka förverkliga de ideer som fanns 2015.
Att starta en verksamhet som är dimensionerad för Östermalms
förhållanden är angelägen och önskvärd, där skulle vi också kunna
erbjuda Stockholmsjobb och praktikplatser.
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Handlingar i ärendet
• ÖST 2020/670-2 Svar på remiss om återbruksgallerior
• ÖST 2020/670-1.1 Motion om återbruksgallerior


